
 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid Bwk Ankarets styrelsemöte 2020-11-10 
 

Närvarande: 

Christina Granath, Richard Andersson, Torbjörn Larsson, Micke Dahl, Leo Westberg. 

 

Kopia till: 

Jouko Törnudd, Micke Olsson, Sofie Granath, Mimmi Andersson, Emelie Holmström, 

Torsten Gustafsson. 

 

 

 

90.  Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet för öppnat och hälsar alla välkomna. 

 

91.  Godkännande av dagordning 

 

92.  Val av justeringsman 
Till att jämte ordförande justera protokollet valdes Micke Dahl. 

 

93. Föregående protokoll 

Inga anmärkningar 

 

94.  Budget/ekonomiskt utfall 

Ekonomin ser fortsatt bra ut i klubben. Vi har lite för mycket banor för träning på onsdagar 

och kommer att dra ner en bana. Eventuellt flyttas en bana till tisdag eller torsdag då två 

medlemmar inte kan träna på onsdagar. 

 

95. AU ärenden 

Inga AU ärenden mellan mötena.  

 

96. Säsongen 2020/2021 

 Corona läget. Just nu är alla matcher uppskjutna till efter den 19 november. Vi 

planerar för att spela helgen 21-22 november men håller koll på vad som händer. 

Eventuellt blir restriktionerna förlängda. Vi lägger ut lite info om det på laget.se och 

Facebook. 

 3-manna DM blev uppskjutet. Om det kommer att kunna spelas så beslutade styrelsen 

att sponsra startavgiften på 900 kr per lag. 

 

97. Sökta bidrag 

Vi sökte ett bidrag som heter Idrottsmedel Verksamhetsstöd IF för äldre. Vi blev beviljade ett 

grundstöd på 3000 kr med chans till mer. Dessa pengar öronmärks till pensionärerna. 

 



 

98. Försäljning av lotter & klubbrabatten 

 Lottförsäljningen inför jul har tagit fart. Rullar på för Totte som sitter på ÖoB. 

 Klubbrabatten finns kvar och säljs i hallen. 

 

 

99. Gräsroten och Sponsorhuset 

 Vi får ett bidrag från Gräsroten i år på 2408 kr. 

 Lite pengar kommer också in från Sponsorhuset hela tiden. 

 

 

100. Övriga frågor 

 KM fortfarande genomförbart? Vi planerar fortfarande för det den 28 november. Det 

ser inte ut att bli några olicensierade så troligen en start med 8 serier. Vi bokar hallen 

från kl 14. Efter spel mat från hallen. Covid tänket är viktigt. 

 Mer träning med Mathias Andersson? Vi planerar för att ha någon/några gånger med 

mera specialträning med Mathias. Första gången redan onsdagen den 18 november. 

 Spelarmöten? Vi kommer att ha spelarmöten så fort vi vet om det blir någon 

fortsättning på säsongen och restriktionerna lättar lite. Vi tror att alla lag behöver det. 

 

 

101. Nästa möte 
Tisdag 15 december 2020- klockan 19:00. 

Tisdag 12 januari 2021- klockan 19:00. 

Tisdag 9 februari 2021- klockan 19:00. 

Tisdag 9 mars 2021- klockan 19:00. 

Årsmöte- Torsdag 25 mars 2021- klockan 19:00. 

 

102. Mötets avslutning 

 

 

Vid protokollet 

 

 

_______________________ 

Christina Granath 

 

 

 

Justering 

 

 

______________________________  __________________________ 

Sofie Granath   Micke Dahl 

 


